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سرویس سیاسی-  حجت الاسلام  
روحانی روز گذشــته در جلســه ستاد 
هماهنگــی اقتصادی دولــت با تاکید بر 
اهمیــت و نقش کلیــدی تولید کنندگان 
و بازرگانــان بخش خصوصی در اقتصاد 
کشــور و جایگاه ممتاز آنان در شــرایط 
تحریم، گفت: سیاســت دولت تقویت 
و پشــتیبانی از شرکت هایی است که در 
صف اول مقابله بــا تحریم قرار دارند و 
برای تامین کالاهای ضروری و مورد نیاز 

جامعه و مواد اولیه تولید، تلاش می کنند.
رییس جمهوری با اشاره به نوسانات 
ارزی ناشی از تحریم ها و محدودیت های 
ناشی از شیوع ویروس کرونا تصریح کرد: 
وزارت صمت مســئول ایجاد انضباط در 
بخش صادرات و واردات کالا در کشور 
اســت و در این مســیر با همکاری بانک 
مرکزی سیاست های تعادل ارزی کشور 
را بــا بیشــترین دقت و شــفافیت اجرا 

می کند.

روحانی سیاســت کلــی دولت را 
حمایت از بخش خصوصی و مشارکت 
فعال بازرگانان و تولید کنندگان برشمرد و 
تاکید کرد: با توجه به گزارش ها و ارزیابی 
مثبــت وزارت صمت و بانک مرکزی از 
همکاری و فعالیت های سازنده بازرگانان 
دلســوز و متعهد و دارای کارنامه روشن 
اقتصادی، مقررات و ضوابط باید در مسیر 
حمایت و تشــویق صادرکنندگان و وارد 
کنندگان باشــد و به آن دسته ازکسانی که 
رفتار قانونمند داشــته و به تعهد خود در 
چارچوب قانون عمل کرده اند، تسهیلات 

تشویقی ارائه دهند.
روحانــی تصریح کــرد: در کنار 
تشــویق و تقویت صادرکنندگان و وارد 
کنندگان فعال و متعهد به سیاســت های 
تجــاری کشــور، در چارچــوب همان 
ضوابط و سیاســت ها گروه اندکی که با 
هدف ســوء اســتفاده از این شرایط و به 
قصــد ســوداگری ارز صادراتی خود را 
به چرخه اقتصاد کشــور برنمی گردانند 
مــورد پیگرد قانونی  قــرار می گیرند و 
با هماهنگی اتــاق بازرگانی فعالیت آنها 

محدود می شود.
در این جلســه »عبدالناصر همتی« 
رئیس کل بانک مرکزی مصوبات کمیته 
بازگشــت ارز صادراتی را جهت تسریع 
برگشــت ارز صــادرات ارائــه کرد که 
براساس آن، صادرکنندگان برای برگشت 
ارز از تاریخ صدور پروانه صادراتی ۴ ماه 
فرصــت دارند و اگر ظرف ســه ماه بعد 
از تاریخ صدور پروانه صادراتی گمرک، 
ارز خود را برگردانند به عنوان تشــویق 
مبنای برگشت ارز آنها ۹۰ درصد ارزش 
پایه صادراتی خواهد بود. براســاس این 
مصوبه درصورت تاخیر در برگشت ارز 
بــه چرخه اقتصاد، صادرکنندگان مکلف 
هســتند باقیمانده تعهــدات خود را در 
ســامانه نیما با نــرخ روز پایان مهلت ۴ 
ماهه مذکور در سامانه نیما، یا قیمت روز 
بازار هر کدام کمتر باشد، به بانک مرکزی 
بفروشند. عبدالناصر همتی در این جلسه 
همچنین گزارشــی از روند عرضه ارز در 
سامانه نیما ارائه کرد که بر اساس آن، طی 
دو هفته گذشته این عرضه روند افزایشی 

داشته است.

سرویس سیاسی- رییــس بنیاد مستضعفان با بیان 
این که امروز اســتکبار با تهدید هر روزه، شمشــیر را از 
رو بســته اســت، گفت: امروز در موضوع سند ۲۵ ساله 

با چین بعضی ها ســر و صدا می کنند که خیرخواه ملت 
نیســتند و دشــمن هرکاری که به نفع مردم باشد با آن 

برخورد می کند. 
پرویز فتاح دیروز یکشنبه در مراسم جشنواره مالک 
اشتر هوانیروز که در ستاد فرماندهی هوانیروز برگزار شد 
افزود: ارتش جمهوری اسلامی امروز محبوب دل مردم 

است و دلیل این محبوبیت خدا محوری ارتش است.
وی بابیان اینکه همواره باید از ولایت فقیه پیروی 
کنیم، گفت: در ادامه راه بدون راهنما  مسیر را گم می کنیم 
و آنهایی که از انقلاب و ولایت دور می شــوند در دامن 
دشــمن می افتند و  باید حواس خود را جمع کرده که از 
ولایــت فاصله نگرفته و جلوتر از ولایت حرکت نکنیم 

تا  عاقبت بخیر شویم.
رییس بنیاد مســتضعفان با اشــاره به توطئه های 
استکبار جهانی علیه ملت ایران گفت: امروز در موضوع 
قرارداد ۲۵ ســاله جمهوری اسلامی با کشور چین ببینید 
آنهایــی که خیرخواه ملت نیســتند چه ســر و صدایی 
می کنند. زیرا دشمن در هر کاری که به نفع مردم نیست 

برخورد می کند.

فتاح با بیان اینکه امروز استکبار با تهدید هر روزه، 
شمشــیر را از رو بسته اســت و به پیروزی فکر می کند 
یادآور شــد: ولی وعده خدا با صابرین و مومنان است و 

در سخت ترین شرایط پروردگار کمک می کند.
وی با بیان اینکه در شــرایط ســختی هستیم ولی 
پیروزی های بسیار بزرگ هم در حال تولد است، گفت: 
فتح خرمشهرهای جدید در راه است البته افرادی که در 
ایمــان به مقام معظم رهبری و نظام تردید کنند نشــانه 
ضعف آنها اســت و راه مقابله هــم آمادگی و صبوری 
و تلاش ما اســت که اگر درســت عمل کنیم، پیروزی 

می شویم.
رییس بنیاد مستضعفان با تاکید بر اینکه ملت صبور 
زیر سایه ولایت در آستانه رقم زدن پیروزی های بزرگی 
اســت، اظهار داشت: اینکه آمریکا اینگونه به هم ریخته 
کار خدا است. البته بنیاد هم با همه ظرفیت های خود در 
خدمت مردم اســت و از مقام معظم رهبری اذن گرفتیم 
که در شــرایط کرونایی به مــردم کمک کنیم. همچنین 
عملکرد درشفافیت و پرداخت مالیات، گزارش به مردم 

و حمایت از کارکنان مورد توجه بنیاد است.

ازآرایخوددرسال88دفاعمیکنیم

سرویس سیاسی- سخنگوی شورای نگهبان گفت : در مورد قانون احتمالی مجلس در 
مورد فیلتر اینستاگرام قضاوت زودهنگام نمی کنم .

عباسعلی کدخدایی در نشست خبری خود  در پاسخ به سوال خبر فوری در خصوص 
اینکه برخی نمایندگان مجلس یازدهم به دنبال فیلتر اینستاگرام هستند و با توجه به استفاده مردم 
از این اپلیکیشن در صورت تصویب آیا شورای نگهبان آن را تصویب خواهد کرد یا خیر، گفت: 
از این موضوع بی خبر هستم و نمی توانم قضاوت زودهنگام کنم منتظر می مانیم، اگر قانونی در 
مجلس تصویب شد بعد در مورد آن اظهار نظر خواهیم کرد. وی در بخش ابتدایی این نشست 
اظهار داشــت: لایحه اصلاح موادی از قانون محاسبات عمومی کشور نیز تایید و مغایر قانون 

اساسی شناخته نشد.
وی ادامه داد: اساسنامه کمیته ملی المپیک جمهوری اسلامی ایران، طرح اصلاح برخی 
قوانین انتخابات ریاست جمهوری، مجلس شورای اسلامی و شوراهای اسلامی شهر و روستا، 
طرح تنظیم برخی از مقررات مالی، اداری و پشتیبانی وزارت آموزش و پرورش و طرح الحاق 
یک ماده به قانون نحوه فعالیت احزاب و گروههای سیاسی ایراد گرفت و این طرح ها و لوایح 
را مغایر قانون اساسی و شرع دانست. کدخدایی با اشاره به سالروز تاسیس شورای نگهبان گفت: 
ما در طول ۴۰ سال گذشته ۳۳۴۶ مصوبه را از سوی مجلس در ادوار مختلف دریافت کردیم اما 
در مورد آن ها ۴۸۰۰ بار اظهارنظر شده است. وی افزود: از این تعداد ۲۲۱۴، لایحه و۱۱۳۲ طرح 
دریافت کردیم و یک دهم از مصوبات با ایراد مواجه شــده اســت. در واقع ۲۹۸۳ مصوبه مورد 
تایید شــورای نگهبان واقع شده است و ۳۶۳ مصوبه مغایرتش با شرع مقدس و قانون اساسی 
اعلام شده است. ۵۰۲ اساسنامه از هیات وزیران ارسال شده که ۴۵۸ اساسنامه تایید شد و به ۳۸ 
اساسنامه ایراد وارد شده است. کدخدایی یادآور شد: ۱۰۸۱ نامه دیوان عدالت اداری برای فقها 
اعلام شده که از این تعداد ۱۸۱ نامه های دیوان خلاف موازین شرع شناخته شده است. همچنین 
تعداد ۷۱ اصل را تفســیر کردیم که مواردی که درخواســت تفسیر شده ۱۶۳ مورد بوده است. 
ســخنگوی شورای نگهبان افزود: در مورد انتخابات ریاست جمهوری، ۱۲ انتخاب سراسری 
داشتیم و در مجلس ۱۱ انتخابات سراسری و برای خبرگان ۵ انتخابات سراسری داشتیم اما در 
مجلس و خبرگان انتخابات میاندوره ای متعدد داشتیم که ۲۹ انتخابات سراسری هست لیکن 

انتخابات میان دوره ای هم به آن اضافه می شود.
هجمه ها به شورای نگهبان در مورد اعتبار نامه ها از سر کینه توزی است

کدخدایی در پاســخ به ســوال دیگری اظهار کرد: نسبت به نمایندگانی که وارد مجلس 
شدند و اعتبارنامه شان تصویب شده دیگر شورای نگهبان از لحاظ قانونی ورود نمی کند و اگر 
مطلبی باشد ازطریق هیات نظارت بر رفتار نمایندگان انجام می شود. وی درباره رد اعتبارنامه 
تاجگردون و هجمه های وارده در این زمینه به شورای نگهبان گفت: شورای نگهبان یک مرحله 
رسیدگی است و براساس قوانین بررسی انجام می شود و رسیدگی به اعتبارنامه مرحله دیگری 
است. نمایندگان مجلس اعتبارنامه ها را در مواردی که مسایل جدید دارند بررسی می کنند و 
فکر کنم نزدیک ۲۰ یا ۱۹ مورد هم قبلا داشتیم که مواردی که در شورا تایید شده ولی مجلس 

به اعتبارنامه ها رای لازم نداده است.
وی افزود: هجمه ها مثل بقیه هجمه هاست و برخی از سر نادانی و برخی از سر کینه توزی 
است و امیدواریم دوستان نادان به خود بیایند. شورای نگهبان همان شورای سال ۸۸ است و از 
ارای خود دفاع می کند. سخنگوی شورای نگهبان افزود: من به برخی از نمایندگان در جلسه 
هیات مرکزی رای منفی و مخالف دادم ولی ساختار می گوید رای هیات مرکزی ملاک است. 
همه آرای شورای نگهبان مورد احترام خود من است و دوستان باید ملاحظات دیگر را داشته 
باشند و از شایعات پرهیز و اخبار را بررسی کنند و ببینند چه کسی خبر را می دهد و بعد اعلام 
نظر کنند. لازم نیست فرافکنی و به شورای نگهبان هجمه کنند. وی در پاسخ به سوالی مبنی بر 
این که با توجه به چهلمین سالروز تاسیس شورای نگهبان، عملکرد شورای نگهبان در این سالها 
را چطور ارزیابی می کنید و آیا شورای نگهبان را نهادی نیازمند تغییر می دانید؟ گفت: عملکرد 

را شما باید نمره دهید. و ممکن است خود ما هرچه بگوییم خلافش باشد.
وی افزود: اســاس شــورای نگهبان بعنوان نهاد لازم و ضروری و با تشخیص موسسان 
قانون اساسی شکل گرفته است و اگر فراز و فرودهای ۴۰ سال را در نظر بگیریم بهتر می دانیم 
تشخیص دهیم بودو نبود شورای نگهبان برای چه بوده است. سخنگوی شورای نگهبان ادامه 
داد: هر نهادی خوب است که تحولاتی را در خود به وجود اورد و اصلاحاتی داشته باشد. خود 
ما باید در رویه های مان تغییر ذایقه ای داشته باشیم و این کار در حال انجام است و از پیشنهاد و 

انتقاد شما استقبال می کنیم و اگر پیشنهادی دارید برای ما ارسال کنید.
لزوم توجه مجلس یازدهم به اصلاح قانون انتخابات

وی افزود: با عنایت به اصل ۱۰۰ که وظیفه شوراها نظارتی است، اعضای محترم قائلند 
کــه نمی توانند در حوزه های دیگــر اقداماتی انجام دهند و وظیفه دیگری برعهده ندارند. وی 

تصریح کرد: امیدواریم مجلس یازدهم عنایت بیشتری به اصلاح قانون انتخابات داشته باشد.
از اصل قرارداد ۲۵ ساله ایران و چین حمایت کنیم

کدخدایی افزود: همه موافقتنامه ها و قراردادهای بین المللی باید در مجلس و شــورای 
نگهبان بررسی شود و درباره قرارداد ۲۵ ساله ایران و چین هم همینطور خواهد شد و بنظر من 
اصل قرارداد ۲۵ ساله ایران و چین خوب بود و باید از آن حمایت کنیم و موضع دشمنان نشان 

می دهد که جمهوری اسلامی راه خود را درست رفته است.
تکذیب رایزنی ها با شورای نگهبان در مورد انتخابات 1400

وی در پاســخ به سوالی درباره ادعای برخی رسانه ها درخصوص رایزنی احمدی نژاد با 
شورای نگهبان برای انتخابات ریاست جمهوری سال آینده گفت: هیچ گونه رایزنی با شورای 
نگهبان برای انتخابات ریاست جمهوری بعمل نیامده است و این اخبار تکذیب می شود. نسبت 
به صلاحیت افراد همانطور که در مجلس برای هر دوره اظهارنظر می کنیم برای انتخابات ریاست 
جمهوری هم در زمان خودش اظهار نظر می کنیم و باید موضوع بررسی شود و امکان بررسی 
هم وجود دارد و نظر شورا در زمان خودش اعلام می شود. وی افزود: تبلیغات انتخابات ریاست 
جمهوری ممنوع است و اگر جایی خطایی صورت گیرد، باید تذکر داد اما این گفت وگوهایی 

که انجام می شود، عرفا تبلیغ نیست.
سخنگوی شورای نگهبان گفت: پیشاپیش درباره کاندیداتوری افراد اعلام نظر نمی کنیم و 
باید پرونده هر فرد در زمان بررسی صلاحیت همان انتخابات بررسی شود. سخنگوی شورای 
نگهبان در بخش دیگری از این نشست اظهار کرد: اخباری از یک یا دو نفر از منتخبان بعد از 
تایید صلاحیت ها به دست مان رسید ولی چون نمی توانستیم اقدامی انجام دهیم گزارش ها را به 

مجلس دادیم و آن ها اعلام کردند که در مراحل بعدی این موارد را بررسی می کنیم.
وی در پاسخ به سوالی درباره سخنان اخیر علیرضا زاکانی درباره پرونده تاجگردون گفت: 
من یک موضوع کلی را گفتم و اعلام کردم که اگر اســناد جدیدی به دســت مان برسد، طبیعتا 
براساس اسناد جدید اعلام نظر می کنیم. وی هم چنین در پاسخ به سوالی گفت: اساسنامه کمیته 

ملی المپیک به دولت اعاده شده و اگر اصلاح شود، مورد تایید قرار خواهد گرفت.

در جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت مطرح شد؛سخنگوی شورای نگهبان: 

روحانی: صادرکنندگان متعهد مورد 
تشویق و حمایت دولت هستند

فتاح رییس بنیاد مستضعفان:

 امروز استکبارجهانی  ، شمشیر را  از رو بسته است

رییس جمهوری گفت: صادرکنندگان و واحدهای تجاری فعال و متعهد به سیاست های تجاری کشور، مورد تشویق و حمایت دولت هستند
 و اقلیت متخلف مورد پیگرد قرار می گیرند.

ویروس بی حجابی 

گفت وگوی کنسولی حضوری 

زود است

مشاهده نشده

افراد عادی 

پمپ بنزین ها 

نظر مطهری 

درباره حادثه نطنز

در اختیار من نیست

خواسته کریمی قدوسی 

حجت الاسلام سید حسین مومنی در سخنرانی پیش از خطبه های نماز جمعه قم در 
مصلی قدس گفت : هیچ کس نباید اجازه بدهد که دشمن در خاک قم با آرامش قدم بزند 
مســئولان نباید در چنین شرایطی بی تفاوتی پیشه کنند. سخنران پیش از خطبه های نماز 
جمعــه قم، با انتقاد از وضعیت عفاف و حجاب گفت: ویروس بی عفتی و بی حجابی در 

شهر قم ظاهر شده و در سطح خیابان ها قدم می زند.

»برایان هوک« نماینده ویژه آمریکا در امور ایران که کشورش بار ها خواستار مذاکره 
با مســتقیم با ایران شــده است، مدعی شد که ایران با رد این پیشنهاد، فرصت های خوبی 
را از دســت می دهد. هوک طی مصاحبه با »المانیتور« گفت که به رغم پیشنهاد های مکرر 
آمریکا برای مذاکرات مســتقیم، ایران حاضر به مذاکره نیست. این مقام آمریکایی گفت 
که درخواست گفت وگوی کنسولی حضوری با ایران داده است. وی افزود که اگر ایران 
مذاکرات دوجانبه مستقیم را می پذیرفت، می توانست پیشنهاد »توافق بزرگ تر« ترامپ را 
واکاوی کند. هوگ بار دیگر خواســتار تمدید تحریم های تسلیحاتی ایران شده و مدعی 
است که از منظر امنیت ملی، توجیهی برای لغو تحریم تسلیحاتی سازمان ملل علیه ایران 

وجود ندارد. این تحریم ها قرار است در هجدهم اکتبر منقضی شود.

سخنگوی وزارت خارجه با بیان اینکه درباره انفجار در سایت نطنز نهاد های ذی ربط 
امنیتی در حال بررسی جزئیات هستند، گفت: هدف رسانه ها از منتسب کردن انفجار به 
اسرائیل در واقع کمک  کردن به وجهه و هیمنه پوشالی آن است. سید عباس موسوی در 
نشست خبری با اصحاب رسانه استان اصفهان درباره انفجار در سایت هسته ای نطنز اظهار 
داشــت: هر اتفاقی که هر جایی بیفتد ممکن اســت اسرائیلی ها خود را سریع مطرح کنند 
و ابتــکار کار را به عهــده بگیرند. در حال حاضر برای صحبت و قضاوت از علت و عامل 
اصلی انفجار زود اســت و نهاد های ذی ربط امنیتی در حال بررسی تمام جزئیات انفجار 
هستند و اگر به این نتیجه برسند که دست عوامل خارجی در کار بوده، اعلام خواهند کرد 

و عواقبی هم خواهد داشت.

رییس گروه آب های زیرزمینی ســازمان حفاظت محیط  زیســت گفت: سازمان 
حفاظت محیط زیســت مدام منابع آبی را پایش می کند البته این کار توســط ادارات کل 
استانی و با نظارت سازمان محیط زیست انجام می شود و تاکنون نیز آلودگی که منجر به 
بروز بیماری وبا شود مشاهده نشده و منابع آبی به ویژه در تهران از این لحاظ سالم است، 
البته وبا یک نوع باکتری است که با کلر زنی از بین می رود و چون وزارت نیرو آب شرب 

را کامل تصفیه می کند، بنابراین جای نگرانی نیست و مشکلی پیش نخواهد آمد.

مسعود یونسیان استاد دانشگاه علوم پزشکی تهران گفت: استفاده از ماسک در خودرو 
تک سرنشــین منطقی نیست، حتی اگر شیشــه خودرو پایین باشد. زیرا، هوای آزاد منبع 
عفونت تلقی نمی شــود. افرادی که به تنهایی پیــاده روی و یا در پارک ورزش می کنند، 
احتیاجی به استفاده از ماسک ندارند. زدن ماسک در فضای باز و هنگام ورزش و پیاده روی، 
ضرر ندارد، اما می تواند باعث کاهش اکسیژن دم شود. متأسفانه برخی افراد هنگام ورود 
به مکان های سربسته، ماسک را بر می دارند و این یک رفتار غلط است. حتی در مکان های 
سربسته که ازدحام وجود ندارد و فاصله یک تا دو متری با ارباب رجوع رعایت می شود، 

باز هم زدن ماسک ضروری نیست، اما ضرر هم ندارد.

از زمان شیوع ویروس کرونا پمپ بنزین ها به دلیل تردد مردم یکی از مکان های پر 
خطر شــناخته شده و علیرغم راهکار های در نظر گرفته شده همچنان شاهد جولان این 
ویروس در پمپ بنزین ها هستیم. یکی از راهکار های مقابله با کرونا تجهیز پمپ بنزین ها 
به دستکش های یکبار مصرف، مواد ضدعفونی کننده و سوخت گیری توسط اپراتور ها 
بود، اما علیرغم این اقدامات بعضا دیده می شود که پمپ بنزین ها چندان این مساله را جدی 
نگرفته اند و حتی متقاضیان سوخت نیز تمایل چندانی ندارند که مسئولیت سوخت گیری 

را به اپراتور های جایگاه ها واگذار کنند.

خبری شدن احتمال بستن یک قرارداد ۲۵ ساله بین ایران و چین واکنش های بسیاری 
را در پی داشــته اســت. علی مطهری، نماینده تهران در مجلس دهم با اشاره به وضعیت 
مســلمانان در کشور چین در حساب کاربری خود در توییتر نوشت: گذشته از محتوای 
ســند همکاری ۲۵ ســاله ایران و چین، باید قبل از امضای آن، تکلیف دو میلیون مسلمان 
چینی که در اردوگاه های اجباری برای دســت کشــیدن از دین و فرهنگ خود شــکنجه 
می شوند و مساجدشان تخریب شده، روشن شود. همچنین صادق زیباکلام استاد دانشگاه 
و تحلیلگر مســائل سیاسی در واکنش به این قرارداد پر سر و صدا درباره دلایل بازخورد 
منفی درباره بستن چنین قراردادی در میان افکار عمومی نوست: دلیل اصلی حساسیت و 
مخالفت بسیاری از ایرانیان با توافق با چین بازمی گردد به بی اعتمادی به پکن. مشابه همان 
بی اعتمادی البته به روس ها هم هســت. او در ادامه این پیام با تاکید به بی اعتمادی مردم 
نسبت به چین و روسیه عنوان کرد: برخلاف بسیاری از مسئولین مان که مرید و سرسپرده 
روس ها و چینی ها شده اند، ایرانیان تحصیلکرده تر نه به چین و نه به روسیه اعتمادی ندارند.

سید یوسف طباطبایی نژاد در خطبه های نماز جمعه اصفهان، در رابطه با حادثه نطنز 
در هفته گذشته تشریح کرد: کشور های خارجی خصوصاً رژیم صهیونیستی این حادثه را 
با این هدف که آن را به خود منتسب کنند بزرگ کردند و بعضی از دوستان داخلی هم بر 
آن صحه گذاشتند در حالی که فقط یک سالنی که خارج از بخش سانتریفیوژ ها بود دچار 
حادثه شده بود. وی در خصوص علت حادثه تبیین کرد: وسایلی از خارج برای آزمایش 
ســانتریفیوژ های جدید خریداری شــده بود یکی دو سال قبل توسط پیمانکار خارجی 
تعمیر شــد و بیشــترین احتمال آن است که توسط آنان یک بمب مدت دار یا چیزی شبیه 
آن کارگذاری شده؛ البته هنوز علت در دست بررسی است. طباطبایی نژاد عنوان کرد: در 
همین ایام رژیم صهیونیستی می خواست که یک سوم کرانه باختری را به اسرائیل ملحق کند 
که از ۱۹۴ کشور ۱۹۲ کشور مخالفت کردند، همچنین آمریکا خواهان تحریم تسلیحاتی 
علیه ایران بود که با مخالفت کشور ها روبرو شد.امام جمعه اصفهان خاطرنشان کرد: این 
مخالفت ها با آمریکا نتیجه همان گفتگو هایی است که پیش تر انجام شده و وقتی کشور ها 

ببینند که مقصر چه کسی است با او مخالفت می کنند.

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات تأکید کرد، نه قوه قضاییه و نه عقل جمعی کشور 
به چنین جمع بندی نرسیده اند که اینستاگرام را فیلتر کنند. محمدجواد آذری جهرمی درباره 
آینده شبکه های اجتماعی و به  طور مشخص اینستاگرام گفت: من شرایط جامعه را به سمتی 
نمی بینم که هدفی برای فیلتر کردن اینستاگرام وجود داشته باشد. البته عده ای همیشه معتقد 
بوده اند که این پلتفرم را باید بست، فشار هم وارد کرده و می کنند، ولی طبیعتاً تاکنون عقل 
جمعی کشــور به این چنین جمع بندی نرسیده است.وی افزود: البته آن هایی که معتقدند 
باید اینستاگرام فیلتر شود به ما فشار می آوردند و این در حالی است که مسئولیت صدور 
حکم و تصمیم گیری برای فیلترینگ جای دیگری است و فشار را باید به نهاد مربوطه که 
به طور مشخص قوه قضاییه و دادستانی کل کشور بر اساس حکم کارگروه تعیین مصادیق 
هستند وارد کنند. وزیر ارتباطات ادامه داد: بعضی از عزیزان تأکید می کنند که اینستاگرام بد 
است و وزیر ارتباطات چرا آن را فیلتر نمی کند؟ درحالی که وزیر ارتباطات نه قانونا اختیار 
فیلتر کردن را دارد و نه می تواند چنین کاری بکند. آن که فیلتر می کند شرکت های اینترنتی 
است و آن که حکم را صادر می کند مشخص است کجاست؛ بنابراین باید این مطالبات را 
جای دیگری پیگیری کنند.آذری جهرمی با تأکید بر اینکه »درهرحال من در قوه قضاییه 
هم چنین جمع بندی برای فیلترینگ اینستاگرام ندیده ام« گفت: البته بپذیریم که اشکالات 
و ناهنجاری هایی در شبکه های اجتماعی وجود دارد و مقداری قوانین ما نیازمند بازنگری 

است و منطبق با واقعیت های امروز فضای مجازی نیست.

نماینده مشهد در مجلس در یک توییت خطاب به نمایندگان مجلس از آن ها خواست 
با طرح سوال فرصت استیضاح رئیس جمهور را نسوزانند. جواد کریمی قدوسی در صفحه 
توییترش نوشــت: »ســوال از رئیس جمهور اثرش خنثی شدن ظرفیت استیضاح رییس 
جمهور اســت، همکاران برای حفظ این ظرفیت که شاید ضرورت آن پیش آید از انجام 

سوال خودداری کنند.«

اخبار ویژه ...

سرویس سیاسی- اعضای شورا و هیات رئیسه شعب تهران، همدان و اردبیل حزب ندای 
ایرانیان انتخاب شدند.  »نوید مقدم« رییس شعبه تهران حزب ندای ایرانیان اظهار داشت: نخستین 
جلسه مجازی دور جدید شورای شعبه تهران با  حضور مجید فراهانی رییس شورای مرکزی 
و عیسی چمبر معاون اجرایی دبیرکل حزب برگزار شد. در ابتدای جلسه مجتبی حسینخانی 
رییس ســابق شــعبه گزارشی کوتاه از عملکرد دوره تصدی خود ارائه کرد و در نهایت مراسم 

تودیع وی انجام شد.
رییس شعبه تهران ادامه داد: در این جلسه مجید فراهانی رییس شورای مرکزی حزب از 
اقدامات ارزنده رییس قبلی شعبه تهران قدردانی کرد و اقدامات این شعبه  را منحصر بفرد و با 

عملکرد قوی توصیف کرد.
مقدم همچنین خاطرنشان کرد: با تایید کمیته تشکیلات و هیات اجرایی علی ابراهیمی، 
سالار احمدی، سیدجمال الدین ارجمند، حسن اکبری، بهار آهنگران، همایون جلوانی، مجتبی 
حسینخانی، اشکان خسروی فر، مهدی شاه میرزا، محمد امین شعبانیان، کوثر فرهادی، سهراب 
قنبری، فرید محسنی، نوید مقدم، نرگس یونسی به عنوان اعضای شورای شعبه تهران تعیین 
شــدند.وی افزود: در این جلســه طی رای گیری مجازی ازاعضای مذکور اینجانب به عنوان 
رییس و آقایان ســالار احمدی به عنوان نایب رییس و اشکان خسروی فر به عنوان دبیر شعبه 

مورد انتخاب واقع شدیم.

شوراوهیاترییسهشعبهتهران
حزابندایایرانیانمشخصشد


